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To:

@provinciegroni
q

S.1.2e

| ingen.nl]; IEEE

1. @provinciegroningen.nl];
@provinciegroningen.nl]; @provinciegroningen.nl];

@provinciegroningen. ni]
From: Eikenaar E.

Sent: Fri 4/21/2017 4:30:20 PM

Subject: Re: schriftelijke ronde FO Ondergrond; PvdD Pieterzijl vragen

Dank, akkoord!

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 21 apr. 2017 om 09:48 heeft EEE ooinciegroningen.nl> het volgende geschreven:

celco JENIN
Is het mogelijk om vandaag hierop een reactie te krijgen ? Graag.

cor EEN ik uiterlijk ma. 24/4 het aanleveren t.b.v. GS op 2 mei as.

De eindtermijn voor beantwoording is cok 2 mei.

Bvd.

Van:

Verzonden: donderdag 20 april 2017 10:14

Aan: Eikenaar E.; Homan N.

cc: IES. NEEM BEEN IEEN: BEY: EEN BEEN BES
WY emer schriftelijke ronde FO Ondergrond; PvdD Pieterzijl vragen

celco FEKETE
Hierbij aangepaste versie n.a.v. jullie opmerkingen.

Graag reactie.

Bvd.

5.1.2e

Van: Eikenaar E.

Verzonden: donderdag 20 april 2017 8:34

Aan: Homan N.

cc: IBEX:EENBEEN. IBEN: BEY.
Onderwerp: Re: ingelast schriftelijke ronde FO Ondergrond in verband met spoed

Dag,

Vraag 3:

Niet teveel mee redeneren met de NAM. Dat roept enkel extra vragen op. Vragen die zich dan op ons richten

terwijl dit aan de NAM is om te beantwoorden. Dus: kort en feitelijk antwoorden zonder kwalificaties en

geen vergelijking met het Groningenveld. Dat helpt ons namelijk niet verder. Lijn bij kleine velden: kort en

strak beantwoorden, nieuwe discussie voorkomen omdat onze politieke aandacht nodig is voor het

Groningenveld.

Vraag 5:

Eens metEE Antwoord moet korter. De informatie die er nu staat is geen antwoord op de vraag. Kort en
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strak antwoorden en daarbij uiteindelijk weer teruggrijpen op de reden van ons bezwaar: maatschappelijke
onrust

Vraag 6:

Kan ook simpeler: volgens mij sluiten wij ons daarbij aan vanwege de maatschappelijke onrust. Daarnaast zal

ons advies ingaan op andere aspecten maar welke dat zijn dat moeten we nu nog niet benoemen.

Beroepsgang niet benoemen. Dat wekt snel op dat dat van ons gevraagd wordt: sowieso in beroep te gaan,

ook al 1s dat kansloos. Het is niet zinnig die gedachte aan te wakkeren.

Groet,

Eelco

vanaf mijn iPad

Op 19 apr. 2017 om 14:16 heeft Homan N. JIE i orovinciegroningen n> het volgende geschreven:

Dag allen,

Bij vraag 3 is het niet duidelijk wat de link tussen de vraag en het Groningenveld is.

Vraag 5 moet wat mij betreft korter en meer gericht op de vraag.

Met hartelijke groet,

Nienke Homan

Gedeputeerde Provincie Groningen
Energie, Energietransitie, Milieu, Facilitaire Zaken, P&O, ICT

!IEEE

Wil je weten wat er allemaal speelt op energiegebied in Groningen? dan de

Facebookpagina www.facebook.com/energieingroningen

EENBBE orovinciosroninzen n> het volgendeOp 13 apr. 2017 om 16:21 heeft

geschreven:

Beste collega’s,

In de bijlage vindt u twee FO notities inzake het FO Ondergrond.
In verband met spoed wil ik u verzoeken om uiterlijk 19 april 2017 te reageren op de stukken.

Mochten er nog vragen zijn, dan hoor ik deze graag.

Met vriendelijke groet,

Managementassistente

Provincie Groningen
Afdeling Omgeving & Milieu

050SERETI

IER provinciegroning en.nl<| EES Gprovinciegroningen nl>

[provinciegroningenzz]
Sint Jansstraat 4, 9712JN Groningen
Postbus 610, 9700AP Groningen
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